
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE 
CELEBRADA EL DIA 1 DE JUNY DE 2017. 
ACTA 03/17. 
 
 

A Montuïri, essent dia 1 de juny de 2017, essent les 21:00 hores, es reuneix a la 
Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de celebrar sessió 
ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol, assistit pels Srs. 
regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María Teresa Martinez 
Marcus i Octavi Rechach Bauzà pel grup municipal MES PER MONTUIRI; Jaume 
Bauçà Mayol, María Elena Jaume Sastre, Catalina María Ribas Nicolau, Gabriel 
Nicolau Sastre, i Joan A. Ramonell Miralles pel grup municipal P.P, Guillem Mas 
Miralles pel grup municipal del PSIB-PSOE. 

 
Excusa la seva absència :   
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió 
demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de la 
sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 
 
  
 2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 
 

Pel Sr. Batle  es passa a informar de les qüestions que es relacionen 
seguidament,  donant-se el plenari per assabentat : 

 
Sobre les obres adjudicades dins el pla especials d’obres de competència 

municipal i de inversions financerament sostenibles 2016/2017. 
 
Sobre la fira des pa amb oli que es farà el pròxim dia 17 de juny. 
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 3.- INFORMES DECRETS BATLIA.-  
  
 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 
 
 

4.- MODIFICACIÓ PREUS ESCOLETA .- 
 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 
unanimitat amb el següent contingut : 
 
 Examinat l’expedient incoat per a la modificació dels preus públics per el servei 
d’escoleta municipal, vist l’informe emès pel Secretari-Interventor, el corresponent 
estudi econòmic i proposta presentada per l’empresa concessionària del servei i trobant 
l’expedient conforme, l’ajuntament en ple adopta el següent acord : 

 
1º. Aprovar amb caràcter inicial la modificació dels preus públics pel servei 

d’escoleta municipal d’acord amb la proposta presentada per la empresa concessionària 
del servei. 

 
2º. Exposar al públic el present acord, durant el termini de trenta dies, a fi de que 

els interessats puguin examinar l’expedient i presentar les reclamacions que considerin 
oportunes. 

 
3º. L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i a la pagina web de 

l’ajuntament i començarà a comptar el termini a partir del dia següent a la publicació de 
l’anunci al BOIB. 
 

 
5.-  INFORME PLA SANEJAMENT.-  

  
En la passada sessió plenària es va donar compte del requeriment realitzat pel 

Ministeri d'Hisenda de l'incompliment del seguiment del pla de sanejament 2009-2015 
que va aprovar en el seu moment l'ajuntament. En el mateix escrit s'assenyalava que a 
part d'això s'havia d'emplenar el mateix en els anys 2013 a 2015 a través de la pàgina 
web del Ministeri, però per a això és fa necessari assenyalar una data de presentació de 
l'informe al plenari, per la qual cosa, i a pesar que el contingut dels informes ja s'ha 
presentat al plenari mitjançant els informes emesos trimestralment del seguiment del pla 
d'ajust, pel Sr. Secretari – Interventor es dona compte dels informes corresponent al citat 
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pla de sanejament corresponent als anys 2013,2014 i 2015, donant-se el plenari per 
assabentat. 

 
 
 6.- CREACIÓ COMISSIÓ ESPECIAL COSSIERS .- 
 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 
proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 
unanimitat amb el següent contingut : 
 

Els Cossiers de Montuïri són patrimoni del poble de Montuïri, per tant, 
correspon a l’Ajuntament, com a representant legítim d’aquell, la seva protecció i 
conservació. 

 
A mes d’aquestes finalitats, també es fa necessari administrar,  totes les activitats 

derivades i relacionades, les seves actuacions i els seus integrants; vetllar per la bona 
utilització del nom i la imatge de la celebració; així com tot allò relacionat amb la seva 
imatge corporativa, publicitària i de difusió i tot allò que, de forma general o específica, 
inclogui el nom o hi faci referència. 

 
Per això es troba que la forma millor per aconseguir aquestes finalitats es la 

creació d’ una comissió especial on es desenvolupi les tasques necessàries per 
aconseguir les finalitats descrites. 

 
Per tot l’exposat l’ ajuntament en ple adopta el següent acord : 
 
Primer.- Crear una comissió especial denominada dels Cossiers amb les 

funciones necessàries per poder complir amb les finalitats descrites anteriorment. Dites 
funcions s’ hauran de regular a traves del corresponent reglament. 

 
Segon.- La comissió estarà formada pels següents membres : 
 
President. El Batle de la vila. 
Vicepresident. El regidor/ra de cultura o festes 
Vocals en representació de l’ajuntament : un regidor/ra. de cadascun dels partits 

polítics amb representació municipal. 
Vocals en representació de l’associació dels cossiers: cinc membres que formin 

parts de l’associació i anomenats per la mateixa. 
A demès, també formaran part de la comissió el dimoni i dos historiadors o 

coneixedors de la festa.  
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Un dels membres que no ostenti càrrec polític actuarà com secretari. 
 
 
7.- INFORME LIQUIDACIÓ 2016 .- 

 
Vista la necessitat de procedir a l’aprovació de la liquidació de l’exercici 

pressupostari de 2016 i determinar els drets pendents de cobrament i les obligacions 
pendents de pagament en data de 31 de desembre de 2016, així com el resultat 
pressupostari i els romanents de crèdit i tresoreria haguts en aquest ajuntament. 
 

Vist l’informe d’intervenció amb data de 15 de maig de 2017. 
 

Vist el Decret de la Batlia de 17 de maig de 2017, pel qual s’aprova la liquidació 
de l’exercici pressupostari de 2016. 
 

Segons l’establert pels articles 191 i següents del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març i 89 i següents del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el 
capítol primer del Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, el ple de 
l’ajuntament pren coneixement de l’aprovació de la liquidació de l’exercici 
pressupostari de 2016 efectuat mitjans Decret de la Batlia de 17 de maig de 2017. 

 
 
8.- PRECS I PREGUNTES .-  
 

 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 

 
SR. JAUME BAUÇÀ (P.P) : 

 
Reitera que ja va fer un parell  de sol·licituds en plenaris anteriors que no han 

estat ateses. Contesta el Sr. Batle que si les hi podia recordar, afegint el Sr. Bauçà que 
les hi remetrà. 

 
També va sol·licitar una valoració sobre l'actuació que s'ha fet sobre el tràfic al 

carrer Major i no se li ha enviat. Contesta el Sr. Batle que s'està preparant. 
 
Demana per la escoleta de estiu d'aquest any. Contesta la Sra. Regidora 

d'educació informant del programa que es desenvoluparà aquest any. 
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Assenyala que la mort l'altre dia d'una senyora a l'altura de s' hostal ha de servir 
per reflexionar en els mitjans i mesures d'actuació en casos d'emergències. Contesta el 
Sr. Batle en el sentit que justament aquest dia no hi havia cap policia municipal de 
servei però de seguida es va actuar amb els membres de protecció civil. 
 

SR. GUILLEM MAS (PSOE) :   
 

Demana per els botadors que es va dir que es posarien al carrer Major. Contesta 
el Sr. Batle en el sentit que ara s'està procedint a l'asfaltat del carrer i en el projecte 
vénen inclosos dos botadors i no es poden posar més per que la normativa ho prohibeix. 

 
Demana per la situació de la piscina municipal. Contesta el Sr. Batle que s'està 

procedint en aquests moments al seu arranjament i millora de determinats aspectes 
perquè sigui a punt per a l'estiu. 

 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:27 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari estenc la present acta i don fe. 
 
 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
 
  Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal 
 


